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Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, dnia 5 grudnia 201 8 r.
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Irrterpelacj a

Zwtacam sig z uprzejm4 proSb4 o remont nawierzchni ulicy Chelmickiej na odcinku

od ulicy Lipnowskiej do budfnku dydaktycznego Panstwowej Wy2szej Szkoly Zawodowej

we Woclawku. Obecny stan nawierzchni stwarza zagrozenie dla bezpieczeristwa ruchu.

Codziennie z tej drogi korzysta liczna grupa student6w oraz pracownik6w PWSZ

we Woclawku. Ponadto na terenie uczelni umiejscowiony jest ambulans Stacji Pogotowia

Ranmkowego, kl6rego zesp6l ratowniczy ma trudnodci w bezpiecznl'rn i szybkim dotarciu

do os6b potrzebuj qcych pomocy.

Proszg Pana Prerydenta o pozltnune rozpatrzenie powyzszej proSby.
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